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l. W zwi4zku z ogloszeniern prretargu na przebudowg dei J&na Pawta II we moclnwku rnieszkuiey

Michelina zglaszajq postulaty, by w pierwszej lcolejno$ci wybudowana byla altematywna ulica

dp JP II. Takie rozwiqzanie pozwoli na uniknigcie nadmiernych i uci4iliwych kork6w na samej alei JP II.

(firorrro informacjg na jakim etryie sq negocjacje z firmq Tergo Fower, kt6ra zarnierzda wybudowad

elektrocieplownie zasilan4 biomas4. Du2a liczba mies".karic6w naszego miesta jest przeciwnatej

inwestycji, a pracownicy firmy MPEC mogq utracid pracg. Miasto Wloclawek w konsekwencji

powstania tej elektrocieplowni stnaci kontrolg nad cenami ciepla.

3. hoszg o likwidacjg nieberyieznego wypigraenia nawierzchni bitumicanej na jezdni pray Swiclach na

skrry2owaniu alei Krolowej Jadwigi z ulicq Chopino i Kazimierza Wielkiego.


